
Zápis z jednání předsednictva Českého veslařského svazu 
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 

 
č. 04 / 2018 

 
Datum:   24.4.2018 od 14.00 
Místo konání:  loděnice VK Blesk  
Přítomni:    D. Macháček, P. Šveňha,  V. Chalupa, Z. Pecka, P. Hlídek, M. Polášek 
Předsedové komisí : Z. Mejstřík, T. Kubín, J. Poláček, Z. Norková, M. Lorenc 
Členové komisí :  M. Kurfirst, M. Frabša, D. Kučera, S. Kouřilová 
Omluveni :  J. Starosta, J. Lukš, R. Vondrák, P. Janák, T. Macas 
Trenéři :  V. Kučera, S. Cox 
ASC Dukla :  V. Maleček,  
Zápis:  J. Johánek 
Hosté :  V. Huja 
     
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospodaření ČVS 
Podána informace J. Johánkem 
Termín: měsíčně 
Odpovídá :  J. Johánek 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P-ČVS a informovat P-ČVS o dění v akademickém veslování 
T. Macas omluven 
Termín: měsíčně 
odpovídá:  T. Macas 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému získání evropských dotací 
Snaha o zařazení veslování do dotačního systému krajů – obdoba fotbalových akademií. Bude průběžně informovat. 
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
01/06/2015 Vytvořit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované vyhlášky o provozu 
na vodních cestách na veslování. Komise bude průběžně informovat P-ČVS. 
Proběhla jednání za účasti T. Polaneckého.  
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Poláček, T. Polanecký, J. Johánek  
 
04/01/2016  Komunikovat s ČOV ve věci veslování na programu ODM  
Termín: průběžně 
Odpovídá:  J. Johánek  
 
03/03/2017 Vypracovat směrnici pro evidenci hospodaření s majetkem ČVS (včetně SCM) 
Uvedena v platnost, úkol splněn 
Termín: únor 2017 
Odpovídá:  J. Johánek 
 
10/04/2017 Kontaktovat pozůstalé po J. Prepslovi ve věci odkoupení či propůjčení cen z archívu pana Prepsla 
Úkol trvá. Situace se změnila, Z.Pecka, P. Šveňha a M. Frabša jednali se synovcem pana Prepsla. Je vyhotoven seznam 
a jedná se o tom, kde budou ceny vystaveny. Prodej nehrozí, ceny jsou v úschově vedení města Roudnice nad Labem.   
úkol splněn 
Termín: březen 2017 
Odpovídá: Z. Pecka 
 
11/01/2017 Aktualizovat Statut LK ČVS 
Úkol trvá. 
Termín: květen 2018 
Odpovídá: M. Matoulek 
 
01/01/2018 Navrhnout kandidáta na předsedu společenské komise 
Úkol trvá. 
Termín: květen 2018 
Odpovídá: místopředsedové P-ČVS 
 



02/01/2018 Zajistit podklady pro vznik a zaregistrování pobočného spolku Český veslařský svaz – halové 
veslování – p. s. a zároveň zařadit tuto skutečnost jako program na VH. 
Musí schválit VH ČVS úkol trvá 
Termín: červenec 2018 
Odpovídá: J. Johánek 
 
03/01/2018 Zajistit prezentaci PR managera a web editora na webu ČVS 
Termín: březen 2018 
Odpovídá: V. Huja 
 
03/02/2018 Navrhnout kandidáta na předsedu majetkové komise 
Termín: květen 2018 
Odpovídá: M. Kurfirst 
 
03/03/2018 Navrhnout postup pořizování drobného majetku členům SCM a zveřejnění této informace na webu 
Termín: květen 2018 
Odpovídá: D. Kučera,  V. Kučera, V. Huja 
 
04/01/2018 Zajistit bezpečnost sportujících z hlediska pohybu psů v areálu v Račicích 
Termín: květen 2018 
Odpovídá: M. Kurfirst 
 
 
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
 
1. Zápis z minulého P-ČVS                                       hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
2. Návrh na změnu stanov, který projedná D. Macháček s AK KŠD. Finální znění bude schvalovat VH. 

       hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

3. Bonifikace SCM za výsledky na KZ dle návrhu V. Kučery                                      hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 
4. Zakoupení 2 ks mobilních telefonů pro komisi rozhodčích na měření mezičasů v ceně max. 5.000 Kč / ks 

 hlasování per rollam 5.4.2018
 hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
  

5. Zapůjčení skifu Filippi 2003 (inv. č. 1) do TJ Jiskra Třeboň do 30.6.2018 
 hlasování per rollam 6.4.2018
 hlasování 6 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
 

Informace : 
 

1. D. Macháček  – o jednání pléna ČOV 
2. S. Cox – o absolvovaných VT. Byla ukončena zimní příprava, s jejímž průběhem je spokojen. Probíhá spolupráce 

s ÚTM. Zhodnotil jednotlivé posádky a výsledky KZ. 
3. V. Kučera – zhodnocení přípravy a KZ. Doporučuje posílit záchranáře na vodě při pořádání KZ a MČR v Račicích.  
4. J. Johánek – o podnětu přestupové komisi ve věci přestupu F. Řimáka z VKM Uh. Hradiště do VK Slovácko – 

bude řešit přestupová komise 17. 5. 2018 
5. J. Johánek – o nabídce firem na řešení problematiky GDPR a krocích řešení v rámci ČVS 
6. P. Šveňha – Bohemians nabízí uspořádání II. kola poháru ČR v jízdě na veslařském trenažéru 

 
Další P-ČVS proběhne 30. 5. 2018 od 14.00 v loděnici VK Blesk 
 
Zapsal: J. Johánek 24. 4. 2018 


